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ΙΔΙΟΚΤΗΤΗΣ:
ΕΚΦΡΑΣΗ Ο.Ε.

ΕΚΔΟΤΗΣ - ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ:
ΒΑΣΙΛΗΣ ΚΑΡΑΒΑΚΟΣ

Tηλ: 210 2853399
e-mail: info@ekfrasi.net

Δημοτικά Νέα

Ακόμα μία συνεδρίαση του 
διοικητικού συμβουλίου της 
ΚΕΔΕ και η γκρίνια για τα οικο-
νομικά έδωσε και πήρε.

Με τα μελανότερα χρώματα 
περιέγραψαν την κατάσταση 
όλοι Δήμαρχοι, των κυβερνη-
τικών συμπεριλαμβανομένων. 
Μέχρι που τόλμησε ο Χάρης 
Δούκας να προτείνει πλαίσιο 
κινητοποιήσεων για να πιεστεί 
η κυβέρνηση!
Αμέσως λειτούργησε το πολιτι-
κό "αμορτισέρ": 
η πλειοψηφία της ΚΕΔΕ  δια του 
Δημήτρη Καφαντάρη στην αρχή 
και δια του προέδρου Λάζαρου 
Κυρίζογλου στη συνέχεια, άρχι-
σε να περιγράφει ότι "επίκειται 
συνάντηση με τον πρωθυπουρ-
γό... έχουμε δώσει τα αιτήμα-
τα...  περιμένουμε απαντήσεις.." 
και άλλα τέτοια γνωστά που τα 
ακούμε 5 χρόνια.

Είναι σαφές γιατί το κεντρικό 
κράτος την έχει "γραμμένη" 
την Αυτοδιοίκηση. Είναι επει-
δή οι ίδιοι οι Αυτοδιοικητικοί, 
στην πλειοψηφία τους, έχουν 
συμπεριφορά υποτελούς. Είναι 
απλά τα πράγματα. Αν δεν σε-
βαστούν οι ίδιοι το θεσμό τον 
οποίον υπηρετούν δεν πρόκει-
ται να το σεβαστεί κανένας.

Του Εκδότη

Αντίστροφη μέτρηση  
για τις «Ιωνικές Ημέρες»        

ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ

Οι πολιτιστικές εκδη-
λώσεις θα διαρκέ-
σουν από την Κυρια-
κή 8 Σεπτεμβρίου 
έως και την Κυρια-
κή 15 Σεπτεμβρίου 
2024.

Όλα έτοιμα για τον 
σημαντικό πολιτιστι-
κό θεσμό της Νέας 
Ιωνίας «Ιωνικές 
Ημέρες Μνήμης και 
Παράδοσης», που 
είναι αφιερωμένος 
στην ιστορία και την 
παράδοση της πό-
λης, των μικρασια-
τών προσφύγων, και 
δίνει φωνή στους 
συλλόγους της περι-
οχής. Οι φετινές εκ-
δηλώσεις θα λάβουν 
χώρα στο Συνεδρια-
κό Κέντρο Νέας Ιω-
νίας και πέριξ αυτού, 
ενώ συναυλίες και 
άλλες εκδηλώσεις 

θα γίνουν στο προ-
αύλιο του 4ου Δημο-
τικού Σχολείου και 
στο Παναιτώλιο. 

Οι τοπικοί αθλητι-
κοί και πολιτιστικοί 
σύλλογοι θα έχουν 
τα δικά τους περί-
πτερα, στα οποία θα 
μπορούν να παρου-
σιάσουν το έργο τους 
καθώς και να προ-
γραμματίσουν εξώ-
στρεφες δράσεις. Πα-
ράλληλα στα πλαίσια 
των «Ιωνικών Ημε-
ρών» θα πραγμα-
τοποιηθούν πλήθος 
συναυλιών, θεατρι-
κών παραστάσεων, 
συζητήσεων κ.ά.  

Σύμφωνα με το πρό-
γραμμα του Δήμου, 
οι «Ιωνικές Ημέρες» 
θα ξεκινήσουν με 
την καθιερωμένη 

επιμνημόσυνη δέ-
ηση στον Ι.Ν. Αγ. 
Γεωργίου Ελευθε-
ρουπόλεως. Μεταξύ 
άλλων την πρώτη 
ημέρα (08/09) προ-
γραμματίζεται μου-
σική παράσταση από 
την Παραδοσιακή 
Χορωδία του Δή-
μου N. Ιωνίας  με 
τον Βαγγέλη Σαρα-
ντίδη και τίτλο «Ένα 
Μουσικό Σεργιάνι 
από τη Σμύρνη στη 
Λέσβο». Στη συνέ-
χεια στο προαύλιο 
του 4ου Δημοτικού 
θα γίνει η συναυλία 
τριών φιλαρμονικών 
ορχηστρών (Ιωνικού 
Συνδέσμου, Ραφή-
νας-Πικερμίου και 
Νέας Ιωνίας). Οι 
εκδηλώσεις θα ολο-
κληρωθούν στις 15 
Σεπτεμβρίου με τη 
συναυλία με τους Γε-

11 νέες προσλήψεις στους βρεφονηπιακούς 
Ενισχύεται το δυναμικό των 
βρεφονηπιακών σταθμών του 
Δήμου Λυκόβρυσης – Πεύκης, 
με την πρόσληψη 11 ατόμων με 
σύμβαση ορισμένου χρόνου. 

Συγκεκριμένα, πρόκειται για έξι 
νέες βρεφονηπιοκόμους, τρεις 
καθαρίστριες, μία νοσηλεύτρια 
και μία μαγείρισσα, οι οποίες 
θα απορροφηθούν στα τρία νέα 
βρεφικά τμήματα που θα λει-
τουργήσουν, κατόπιν της ολο-
κλήρωσης και αδειοδότησης 

του νέου έργου πυρασφάλειας.

Ο Δήμαρχος Μάριος Ψυχάλης 
καλωσόρισε τους εργαζόμενους 
τονίζοντας πως «επενδύουμε 
στο ανθρώπινο δυναμικό ενώ 
την ίδια στιγμή έχουμε κάνει 
επενδύσεις άνω των 300.000 
ευρώ για δίκτυα πυρασφάλειας 
και πυρανίχνευσης στους παι-
δικούς μας σταθμούς». «Είναι 
πλέον ξεκάθαρο ότι ο Δήμος μας 
στον τομέα της κοινωνικής πο-
λιτικής αλλάζει πλέον επίπεδο», 

υπογράμμισε ο πρώην αντιδή-
μαρχος και νυν ειδικός σύμ-

βουλο επί θεμάτων κοινωνικής 
πολιτικής Παναγιώτης Μπόλλας.

ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ - ΠΕΥΚΗ  

ράσιμο Ανδρεάτο - Μαρία Αλεξίου 
- Μαρία Στάη και αφήγηση από τον 
Γρηγόρη Βαλτινό.

Δείτε το αναλυτικό πρόγραμμα σκανά-
ροντας τον παρακάτω σύνδεσμο QR.
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ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ

Προσφυγή Θωμαΐδου κατά της 
απόφασης για δάνειο για την 
απαλλοτρίωση της ΕΡΙΟΤΕΚ.
“Δεν αιτιολογείται αντικειμε-
νικά και δίκαια… η ωφελιμό-
τητα της απαλλοτρίωσης” ανα-
φέρουν στην προσφυγή τους, η 
οποία θα αποτελέσει μνημείο 
και τεκμήριο ξεπουλήματος 
μιας ιστορικής υπόθεσης για 
τη Νέα Ιωνία!

Η περίεργη αδράνεια της δημο-
τικής αρχής Θωμαΐδου για την 
ΕΡΙΟΤΕΚ επί μια 4ετια έχει και 
συνέχεια!

• Δεν αρκεί που από το 2019 
ως το 2023, όταν είχε τη διοίκη-
ση η παράταξη Θωμαΐδου δεν 
έκανε απολύτως τίποτα για την 
ΕΡΙΟΤΕΚ
• Δεν αρκεί που άφησε να πε-
ράσουν 6 μήνες από την αίτη-
ση της ιδιοκτησίας Μήτση (Φε-
βρουάριος 2023) για να φέρει 
το θέμα στο δημοτικό συμβού-
λιο (7 Αυγούστου 2023) αντί να 
το φέρει την επόμενη μέρα με 
συγκεκριμένη πρόταση για την 
πληρωμή.
• Δεν αρκεί που μέχρι 
31.12.2023 που είχε τη διοίκη-
ση δεν έκανε απολύτως καμία 
ενέργεια, για να σωθεί ότι ήταν 
δυνατόν να σωθεί….
Έρχεται τώρα και προσφεύγει 
στην Αποκεντρωμένη Διοίκηση 
Αττικής ζητώντας να κρίνει ως 
μη νόμιμη την απόφαση του 
ΔΣ για δάνειο απαλλοτρίωσης 
της ΕΡΙΟΤΕΚ!
Προσπαθούν πλέον και ενεργά 
να σταματήσουν την απαλλο-
τρίωση, με αποτέλεσμα να χα-
θεί ο χώρος για την πόλη και τις 
ανάγκες της και συνεπακόλου-
θα να ωφεληθεί τα μέγιστα ο 
ιδιοκτήτης του χώρου.

Την απόφαση για λήψη δανεί-
ου δεν ψήφισαν και οι άλλες 
παρατάξεις της αντιπολίτευ-
σης, όμως δεν επιχείρησαν να 
σταματήσουν την επιλογή της 
διοίκησης να εξαντλήσει τις 
– λιγοστές όπως τα έκαναν οι 
προηγούμενοι – πιθανότητες 
για επανεπιβολή της απαλλο-
τρίωσης.

Φυσικά όλοι γνωρίζουν ότι για 
να επιβληθεί για δεύτερη φορά 
απαλλοτρίωση πρέπει να υπάρ-
χουν τα χρήματα και ο μοναδι-
κός τρόπος να βρεθούν αυτά 
στη Νέα Ιωνία είναι το δάνειο. 
Μιλάμε για ένα Δήμο που έχει 
άνοιγμα 700.000 ευρώ και ανα-
γκάστηκε να πάρει προκαταβο-
λή για να ξεκινήσει η χρονιά…

Δεν είναι σαφή τα οφέλη 
της απαλλοτρίωσης!

Η προσφυγή αυτή επιβεβαιώ-
νει και με την υπογραφή της, 
τη θέληση της Δ. Θωμαΐδου 
και των συνεργατών της να μην 
προχωρήσει η απαλλοτρίωση 
της ΕΡΙΟΤΕΚ!
Στο πόσο έωλη είναι η προ-
σφυγή αρκεί να παραθέσουμε 
ότι ως λόγο ακύρωσης της 
απόφασης αναφέρουν ότι δεν 
προσκομίζονται οι λόγοι και 
τα οφέλη του Δήμου από την 
απαλλοτρίωση!

Την προσφυγή εκτός της Τέως 
Δημάρχου Δ. Θωμαΐδου υπο-
γράφουν και οι Κ. Σακαλό-
γλου, Α. Καρβουνιάρης και Β. 
Σπηλιωτόπουλος.

Την πούλησες 
την ΕΡΙΟΤΕΚ

Στο δημοτικό συμβούλιο όπου 
συζητήθηκε το θέμα του δανεί-
ου, ώστε να υπάρχουν τα χρή-
ματα που είναι προϋπόθεση για 
επανεπιβολή απαλλοτρίωσης ο 
Π. Μανούρης ήταν σαφής: 
“Την πούλησες την υπόθεση με 
τη συμπεριφορά σου… το θέμα 
είναι ότι αυτό δεν είναι παιχνίδι” 
είπε χαρακτηριστικά, ενώ σα-
φώς δήλωσε ότι σε περίπτωση 
απώλειας του χώρου θα ανα-
ζητηθούν ευθύνες από τις αρ-
μόδιες αρχές

Δείτε το βίντεο σκανάροντας  το QR

Δ. Θωμαΐδου: 
Προσπαθεί να σταματήσει την απαλλοτρίωση της ΕΡΙΟΤΕΚ! 

Μετά την ανεξήγητη αδράνεια της 
4ετιας της, προχωρά σε ενέργειες 
που παρεμποδίζουν την προσπάθεια 
για επανεπιβολή της απαλλοτρίωσης! 
Σοβαρός ο κίνδυνος για την ΕΡΙΟΤΕΚ

"Οι προσφεύγοντες"
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Η κατακραυγή, που ξέφυγε από τα 
πλαίσια της αντιπολίτευσης, για το υπέ-
ρογκο ποσό που επιχείρησε να δώσει 
η διοίκηση Σαραούδα για δύο συναυ-
λίες στις 5 και 6 Αυγούστου οδήγησε 
σε μερική αναδίπλωση, σε σχέση με το 
οικονομικό. 

- Η μία συναυλία (Δάντης, Χριστοφό-
ρου, Παπαϊωάννου) ενώ ήταν συμ-
φωνημένη και αυτή στα 74.400 “μα-
ζεύτηκε” κατά 20.000 ευρώ πιο κάτω. 
Προφανώς κάποιος (κάποιοι) μείωσαν 
τις απαιτήσεις τους.
-Στην δεύτερη, του Σ. Ρουβά συμπερι-
λήφθηκε και το ηχητικό μέρος, ενώ αρ-
χικά ήταν επιπλέον των 74.400 ευρώ.                                                           

Στο Άργος με 21.300!
Αξίζει να αναφερθεί ότι στην τελευταία 
συνεδρίαση του ΔΣ στη Μεταμόρφωση 
αποκαλύφθηκε ότι σε προγενέστερο 
χρόνο η συναυλία του Σ. Ρουβά στο Άρ-
γος πληρώθηκε 21.300 ευρώ με ΦΠΑ!   

Έγινε “σκόντο”
Οι ανάγκες της εποχής που για όλες τις 
οικογένειες είναι μεγάλες, το γεγονός 
ότι για το καλοκαιρινό καμπ επέβαλαν 
αύξηση 50% δημιούργησαν κύμα δυ-
σαρέσκειας, αφού ήταν διάχυτη η αί-
σθηση ότι 150.000 ευρώ για δυο βρα-
διές είναι “too much” σε μια πόλη που 
ζητά από εκατοντάδες οικογένειες να 
πληρώσουν το θερινό πρόγραμμα 150 
ευρώ/παιδί. Όλο αυτό οδήγησε στην 
ανάγκη αναπροσαρμογών - προς τα 
κάτω. 

Χορηγίες από “αντιπάλους”
Ταυτόχρονα σε μία προσπάθεια να 
φανεί ότι κάπως μειώνουν τα κόστη, 
ήρθαν και τρεις χορηγίες συνολικού 
ύψους 29.000 ευρώ. Το πιο ενδιαφέ-
ρον είναι από ποιους ήρθαν:

- Η μια από την εταιρεία η οποία 
ήθελε να κατασκευάσει το Mall στη 
Μεταμόρφωση και η άλλη από την 
εταιρεία ανακύκλωσης ενδυμάτων 

(μοβ κάδοι) για την οποία πρόσφατα 
αποκαλύφθηκε ότι στη Μεταμόρφω-
ση έδινε 1.000€ ετησίως για την το-
ποθέτηση των κάδων, ενώ ο Δήμος 
Λυκόβρυσης - Πεύκης πήρε 36.000 
ευρώ ετησίως!

Αντί λοιπόν να τους  πάρουν χρήματα 
για τα προηγούμενα χρόνια “πάτσι-
σαν” με μία μικρή χορηγία! Προφα-
νώς η δημοτική αρχή του κ. Σαραούδα 
σχεδιάζει να αναπροσαρμόσει το τίμη-
μα στη συνέχεια (δε μπορεί να κάνει 
και αλλιώς) και τα προηγούμενα έτη 
θα “γραφτούν στο χιόνι”!

Προσπάθεια περικοπών στις συναυλίες μετά την κατακραυγή

Φωτιά πήραν τα σκουπίδια που είναι 
συγκεντρωμένα εντός του οικοπέδου 
του πρώην εργοστασίου “Λεβεντά-
κης” στις 12.08.
Ο χώρος είναι γεμάτος από υλικά 
αφημένα στον περίβολο και η φωτιά 
ήταν μια λογική εξέλιξη.

Στο χώρο βρέθηκαν πυροσβεστικά 
οχήματα, ενώ διακρίναμε και όχημα 
της Περιφέρειας Αττικής.
Αξίζει να σημειωθεί ότι για την πυρ-
καγιά του 2020 δεν έχουν αποδοθεί 
ευθύνες και η υπόθεση οδεύει ολοτα-
χώς για το…άγνωστο!

Σχετική ανακοί-
νωση γα το θέμα 
εξέδωσε η “Συμ-
μαχία Πολιτών για 
τη Μεταμόρφωση” 
θυμίζοντας ότι επί 
4 χρόνια η δημο-
τική αρχή αδρανεί 
χαρακτηριστικά, με 
αποτέλεσμα η υπό-
θεση της πυρκαγιάς 
του 2021 να “πέσει 
στα μαλακά”, ενώ 
ο κίνδυνος παρα-
μένει. 

Και πάλι πυρκαγιά 
στο Λεβεντάκη!
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ΛΥΚΌΒΡΥΣΗ – ΠΕΎΚΗ 

Η αλλαγή του φορέα μέσω του 
οποίου θα γίνει πρόσληψη των 
σχολικών καθαρίστριών ήταν 
αιτία πολέμου μέσα στο καλο-
καίρι στο δήμο λυκόβρυσης 
πεύκης.

Μ. Ψυχάλης: 
Μειώνουμε το κόστος του 
Δήμου – Αυξάνουμε τις 
θέσεις

Η δημοτική αρχή του Μάριου 
Ψυχάλη, στην προσπάθεια να 
μειώσει τα κόστη και να μεταφέ-
ρει ένα μέρος τους στο κεντρικό 
κράτος προτίμησε να πάρει μέ-
ρος των σχολικών καθαριστών 
καθαριστιών μέσω του προ-
γράμματος της ΔΥΠΑ για ανέρ-
γους ηλικίας 55-67 ετών. 

Αυτό πρακτικά σημαίνει ότι το 
κόστος 20 ανθρώπων θα βα-
ρύνει κατά 75% την ΔΥΠΑ και 
25% το Δήμο. Σύμφωνα με πρό-
χειρους υπολογισμούς είναι ένα 
ποσό της τάξης των 180.000€ 
ετησίως.

Στα επιχειρήματα της διοίκησης 
ήταν ότι με αυτόν τον τρόπο: 
• μπορούσαν να προσληφθούν 
οι ίδιες σχολικές καθαρίστριες 
μέσω του προγράμματος, τα 
ίδια πρόσωπα δηλαδή, 

• ο Δήμος θα είχε μεγάλο οι-
κονομικό όφελος, ειδικά που 

βρίσκεται σε τραγική κατά-
σταση, 
• η σύμβαση των εργαζομέ-
νων θα ήταν 2 χρόνια και όχι 
9 μήνες 
• και θα υπήρχε προσωπικό 
στα σχολεία για να μείνουν 
ανοιχτά και να λειτουργούν 
και τους καλοκαιρινούς μήνες

Πετάτε στο δρόμο φτωχές 
εργαζόμενες

Απόλυση συμβασιούχων χαρα-

κτήρισε την αλλαγή σύσσωμη η 
αντιπολίτευση αλλά και το σωμα-
τείο εργαζομένων, χρεώνοντας 
αναλγησία στη δημοτική αρχή.

"Πετάτε στο δρόμο 15 εργαζό-
μενες οι οποίες επί χρόνια βά-
ζουν πλάτη για την καθαριότητα 
των σχολείων" τόνισαν χαρα-
κτηριστικά.

Ούτε από τις καθαρίστριες, αλλά 
ούτε και από τους υπόλοιπους 
φορείς μπήκε ως προοπτική η 

πρόσληψη των 15 επιπλέον (αυ-
τών που πληρώνει ο Δήμος δη-
λαδή) μέσω του προγράμματος 
της ΔΥΠΑ .

Το θέμα ουσιαστικά έχει λήξει, 
η επιλογή έχει γίνει μέσω του 
προγράμματος 55-67 και αυτό 
που απομένει είναι να φανεί 
στην πράξη το πρακτικό αποτέ-
λεσμα αυτής της αλλαγής.
Ωστόσο, το πολιτικό διακύβευμα 
παραμένει ζωντανό και το θέμα 
επανέρχεται στο δημοτικό συμ-

βούλιο, ως συζήτηση, αφού ως 
απόφαση έχει κλείσει.

Αξίζει να σημειωθεί ότι με υπο-
γραφές της αντιπολίτευσης 
ζητήθηκε έκτακτη συνεδρίαση 
του δημοτικού συμβουλίου, η 
οποία ορίστηκε από τον πρόε-
δρο του ΔΣ στις 8 Αυγούστου, 
και δεν έγινε λόγω έλλειψης 
απαρτίας. 
Ήταν παρόντες 8 από τους 17 
της διοίκησης και 6 από τους 
12 της αντιπολίτευσης.

Θερινές μάχες για τις σχολικές καθαρίστριες 
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Σύγκρουση στην ΚΕΔΕ: 
Η κυβερνητική πλευρά απορρίπτει τις κινητοποιήσεις
Το ρόλο του κυβερνητικού αμορ-
τισέρ έχει επιλέξει η πλειοψηφία 
του ΔΣ της ΚΕΔΕ (προσκείμενη 
στη Νέα Δημοκρατία) αρνούμενη 
να αποδεχτεί κινητοποιήσεις της 
Αυτοδιοίκησης στο πλαίσιο της 
διεκδίκησης λύσεων των σοβα-
ρών προβλημάτων, με πρώτα τα 
οικονομικά.

Κινητοποιήσεις πρότεινε ο 
Δήμαρχος Αθηναίων Χάρης 
Δούκας, στο υπό εξέλιξη διοι-
κητικό συμβούλιο, με αιτήματα 
τα γνωστά που έχει ομόφωνα 
αποφασίσει η ΚΕΔΕ, με πρώτο 
το οικονομικό. Πριν από αυτό 
ακόμα και το στέλεχος της ΝΔ 
και Δήμαρχος Αγρινίου Γ. Πα-
παναστασίου ανέφερε ότι δεν 
μπορούν οι Δήμοι να λειτουρ-
γήσουν πια.

“Ας κλείσουμε τους Δήμους 
την Παρασκευή 6 Σεπτεμβρίου 
και ας συμμετέχουμε στη δια-
δήλωση στη ΔΕΘ την ώρα της 
ομιλίας του Πρωθυπουργού” 

ζήτησε ο Χάρης Δούκας.
“Να περιμένουμε την αντίδραση 
της κυβέρνησης, αφού έχουμε 
καταθέσει τα αιτήματα” έσπευσε 
να ζητήσει ο Δημήτρης Καφα-
ντάρης, εκ μέρους της πλειοψη-
φίας του ΔΣ. “Έχουμε την προσυ-

νεδριακή διαδικασία ενόψει του 
συνεδρίου της ΚΕΔΕ στη Ρόδο 
(7-9 Νοεμβρίου), έχουμε κατα-
θέσει και τα αιτήματα στον πρω-
θυπουργό…να έχουμε την ανοχή 
να μιλήσουμε με τον πρωθυ-
πουργό (εντός του επόμενου 
μήνα, έχω την πληροφορία)…
είναι κάπως πρώιμο” κλπ κλπ.

Πρόκειται για “συνεπή στάση” 
της πλειοψηφίας, η οποία από 
το Σεπτέμβριο του 2019 το πιο 
“αγωνιστικό” που έχει κάνει εί-
ναι να καλέσει τους υπουργούς 

στο ΔΣ “να τους κοιτάξουμε στα 
μάτια και να θέσουμε τα προ-
βλήματα”!
Στην ψηφοφορία που ακολού-
θησε η πλειοψηφία, όπως ανα-
μενόταν, απέρριψε την πρόταση 
Δούκα.
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Αναβαθμίζεται το δημοτικό στάδιο 
ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ

Εντός του Σεπτεμβρίου η παρά-
δοση του αγωνιστικού χώρου. 
«Αγώνας δρόμου» για την έναρξη 
των πρωταθλημάτων. Ουσιαστι-
κές παρεμβάσεις από τον Δήμο 
στις εσωτερικές εγκαταστάσεις 
του σταδίου.

Η ΕΚΦΡΑΣΗ βρέθηκε στο δημο-
τικό στάδιο Νέας Ιωνίας με αφορ-
μή τις εργασίες αναβάθμισης που 
είναι σε εξέλιξη, λίγες εβδομάδες 
πριν την έναρξη των αγωνιστι-
κών υποχρεώσεων των ομάδων. 
Σύμφωνα με την ενημέρωση του 
εντεταλμένου δημοτικού συμ-
βούλου, Τάκη Καρβουνιάρη, ο 
αγωνιστικός χώρος αναμένεται 
να είναι έτοιμος προς παράδοση 
το πρώτο δεκαπενθήμερο του 
Σεπτεμβρίου. Υπενθυμίζεται πως 

η σύμβαση, η οποία υπογράφηκε 
από την προηγούμενη δημοτική 
αρχή, προέβλεπε την ολοκλήρω-
ση του έργου τον Νοέμβριο. 

Παράλληλα από τον Ιανουάριο 
έχουν γίνει μια σειρά από πα-
ρεμβάσεις στους εσωτερικούς 
χώρους του σταδίου. Οι εργαζό-
μενοι του Δήμου προχώρησαν σε 
βάψιμο των τοίχων, αλλαγή του 
φωτισμού, καθώς και αναμόρ-
φωση του γυμναστηρίου και των 
αποδυτηρίων.

Μετά τον αγωνιστικό χώρο, σειρά 
έχει το ταρτάν του στίβου, ενώ, 
όπως είχε δεσμευτεί η διοίκηση, 
ξεκινούν οι εργασίες για τη δη-
μιουργία βοηθητικού γηπέδου 
στον χώρο πίσω από τις κερκίδες 

του σταδίου. Αυτό θα καλύψει τις 
ανάγκες των ακαδημιών για τις 
νεαρές ηλικίες και θα αποσυμφο-
ρήσει το κεντρικό γήπεδο. Τέλος, 
σύντομα ο Δήμος Νέας Ιωνίας θα 
προχωρήσει και στην αντικατά-
σταση μέρους των καθισμάτων 
στις κερκίδες, ώστε να μπορούν 
να υποδεχθούν φιλάθλους κατά 
την αγωνιστική σεζόν.

Εγγραφές στα αθλητικά και  
πολιτιστικά προγράμματα

ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ

Ξεκινούν οι εγγραφές για τα προγράμματα 
αθλητισμού και πολιτισμού του Δήμου Νέας 
Ιωνίας, οι οποίες γίνονται αποκλειστικά ηλε-
κτρονικά στην Web Πλατφόρμα του Δήμου 
https://demos365neaionia.intellisoft.gr/. 
Εξαιρούνται οι πολίτες τρίτης ηλικίας (προ-
γράμματα ΚΑΠΗ), οι οποίοι θα εξυπηρετού-
νται δια ζώσης.

Ενδεικτικά στις αθλητικές δραστηριότητες 
περιλαμβάνονται προγράμματα ποδοσφαί-
ρου, μπάσκετ, βόλεϊ, παραδοσιακών χορών 
κλπ. Παράλληλα στα πολιτιστικά προγράμ-
ματα υπάρχουν οι χορωδίες, το ωδείο κ.ά.
Για πληροφορίες, διευκρινίσεις και τυχόν 
ερωτήσεις για την ηλεκτρονική εγγραφή 

μπορείτε να επικοινωνείτε στα τηλέφωνα:
1) Τμήμα Αθλητισμού, Λ. Ηρακλείου 268, 
1ος όροφος, 210 – 2777721, 210 – 2759768
2) Τμήμα Πολιτισμού, Ωδείο: Αγ. Αναστασίας 
4 -19ο Δημοτικό Σχολείο, 210 – 2582708
3) Τμήμα Πολιτισμού, Ζωγραφική, Πλατεία 
Παναιτωλίου Αλσούπολη, 210 – 2753431

Αναλυτικά μπορείτε να διαβάσετε τις οδηγίες για 
την ψηφιακή εγγραφή σκανάροντας τον παρακά-
τω σύνδεσμο QR.
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ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ - ΠΕΥΚΗ

Σημαντική μείωση της ταφής των απορ-
ριμμάτων τους πρώτους επτά μήνες του 
2024.  «Αυξάνουμε την ανακύκλωση, τη 
διαλογή στη πηγή και επενδύουμε στην 
διαχείριση των απορριμμάτων», τονίζει ο 
Δήμαρχος Μάριος Ψυχάλης. 

Συγκεκριμένα, σύμφωνα με τα επίσημα 
στοιχεία του Ειδικού Διαβαθμιδικού Συν-
δέσμου Νομού Αττικής (ΕΔΣΝΑ)», από τον 
Ιανουάριο μέχρι και τον Ιούλιο του 2024 
η μείωση στην ταφή των απορριμμάτων 
έφτασε το ποσοστό του 13.19%, αποτυπώ-
νοντας τη σημαντική πρόοδο που υπάρχει 
στον συγκεκριμένο τομέα. Ήδη από τους 
προηγούμενους μήνες είχαν φανεί τα 
πρώτα αποτελέσματα στη διαχείριση των 
απορριμμάτων με τις διαδοχικές μειώσεις. 
Χαρακτηριστικά το αντίστοιχο επτάμηνο 
του 2023 ο Δήμος ανακύκλωσε 300.000 
κιλά, ενώ φέτος περισσότερα από από 
555.000 κιλά.

«Πραγματικός πρωταγωνιστής της  
αλλαγής αυτής είναι οι ίδιοι οι πολί-
τες»
Ο Δήμαρχος Λυκόβρυσης – Πεύκης Μά-
ριος Ψυχάλης αναφερόμενος στο θέμα 
δήλωσε σχετικά: «Το πρώτο επτάμηνο 
του 2024 μειώσαμε την ταφή των απορ-
ριμμάτων κατά 13,19%. Το ποσοστό απο-
τυπώνει την προσπάθεια που γίνεται στον 
συγκεκριμένο τομέα και μας δίνει ακό-
μα μεγαλύτερη δύναμη να συνεχίσουμε 
τις μεταρρυθμίσεις μας στους τομείς της 
αποκομιδής και της ανακύκλωσης.

Στον Δήμο Λυκόβρυσης – Πεύκης αυξά-
νουμε την ανακύκλωση, τη διαλογή στη 
πηγή, ενώ την ίδια στιγμή έχουμε αυξή-
σει κατά εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ τις 
επενδύσεις στην διαχείριση των απορ-
ριμμάτων! Συνεχίζουμε καθημερινά, με 
το προσωπικό της καθαριότητας να κερδί-
ζουμε τις καθημερινές μάχες».
Από την πλευρά της η αντιδήμαρχος Κα-
θαριότητας, Ανακύκλωσης και Κυκλικής 
Οικονομίας Μαρίνα Μαγκουρίλου τόνισε: 
«Παρακολουθούμε στενά και καθημερινά 
τα στοιχεία των απορριμμάτων του Δήμου 
μας με έμφαση στην ανάπτυξη της ανακύ-
κλωσης, της ξεχωριστής συλλογής βιοα-

ποβλήτων και στη μείωση της ταφής.
Ως τώρα, με τη βοήθεια και τη συνεργασία 
των κατοίκων και του προσωπικού της 
Υπηρεσίας Καθαριότητας τα στοιχεία είναι 
πολύ ενθαρρυντικά. Συνεχίζουμε αδιάκο-
πα τις προσπάθειές μας για να πετύχουμε 
αυτό που όλοι ονειρευόμαστε: μια πόλη 
όμορφη, σύγχρονη, καινοτόμα και φιλική 
προς όλους».
Το γραφείο τύπου του Δήμου αναφέρει 
ακόμα: «Η αναδιάρθρωση της καθαριό-
τητας από τις υπηρεσίες του Δήμου Λυκό-
βρυσης – Πεύκης με την εισαγωγή νέων 
ρευμάτων ανακύκλωσης (ξεχωριστό ρεύ-
μα για βιοαπόβλητα, ξεχωριστό ρεύμα για 
χαρτί, ξεχωριστό ρεύμα για ρούχα, ξεχω-

ριστό ρεύμα για μέταλλα, αύξηση κάδων 
ανακύκλωσης) έχει αναμφίβολα παίξει 
καθοριστικό ρόλο στην βελτίωση των δει-
κτών, όμως ο πραγματικός πρωταγωνι-
στής της αλλαγής αυτής είναι οι ίδιοι οι 
πολίτες.

Ολοένα και περισσότεροι κάτοικοι της 
πόλης μας ανακυκλώνουν, βάζοντας 
έτσι το λιθαράκι τους στην προστασία του 
περιβάλλοντος. Το πιο ελπιδοφόρο μή-
νυμα όμως είναι η θερμή ανταπόκριση 
των μαθητών που κυριολεκτικά ηγού-
νται στις προσπάθειες ανακύκλωσης στα 
σπίτια τους».

Μείωσε 13.9% την ταφή απορριμμάτων 

Δημοτικά Νέα

ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ – ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ

Τη σύμπτυξη τμημάτων της 
Γ’ και Δ’ τάξης στο 5ο Δη-
μοτικό Νέας Φιλαδέλφειας 
καταγγέλλει η ΛΑ.Σ. Στο στό-
χαστρο ο Δήμαρχος Γιάννης 
Τομπούλογλου και ο αντιδή-
μαρχος Α. Γούλας (συνδικα-
λιστής εκπαιδευτικός, όπως 
τον χαρακτηρίζει).
Συγκεκριμένα σημειώνει 
πως «την ίδια ώρα που η 
Δημοτική Αρχή ΝΔ – προ-
θύμων “κεντροαριστερών” 
κομπορρημονούσαν με πο-
μπώδη δελτία τύπου πως 
“Χαρδαλιάς – Τομπούλο-
γλου σχεδιάζουν το αύριο 
της πόλης” η Περιφερειακή 

Διεύθυνση Πρωτοβάθμιας 
Εκπαίδευσης προχωρούσε 
σε σύμπτυξη τμημάτων της 
Γ’ και Δ ‘τάξης στο 5ο Δη-
μοτικό Νέας Φιλαδέλφειας, 
ενώ πιέζει  για συγχωνεύ-
σεις και σε άλλα Δημοτικά 
Σχολεία».
«Φυσικά τόσο ο, κατά τα 
άλλα λαλίστατος, Δήμαρχος 
της ΝΔ κ. Τομπούλογλου 
όσο και ο “συνδικαλιστής 
εκπαιδευτικός” Αντιδή-
μαρχος Παιδείας κ. Γούλας 
έχουν καταπιεί τη γλώσσα 
τους για τη νέα βάρβαρη 
αυτή απόφαση σε βάρος 
των παιδιών μας», υπο-

γραμμίζει.
«Δημόσια Δημοτικά Σχο-
λεία με 26άρια και 27άρια 
τμήματα, με μειωμένη ορ-
γανικότητα σήμερα και εν-
δεχόμενο κλείσιμο αύριο, 
με παιδιά αποκλεισμένα 
από το σχολείο της γει-
τονιάς τους προκειμένου 
να μη σπάσουν τμήματα, 
τέτοιο είναι “το αύριο της 
πόλης” που απεργάζονται 
η κυβέρνηση της ΝΔ μαζί 
με τους “εκλεκτούς” της», 
προσθέτει ζητώντας την 
ανάκληση της «απαράδε-
κτης απόφασης για σύ-
μπτυξη τμημάτων».

ΛΑ.Σ: «Σχεδιάζουν το αύριο» αλλά 
συγχωνεύουν τμήματα!
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ΗΡΑΚΛΕΙΟ

Ξεραμένο το γκαζόν 
σε Πεύκων και Πα-
ναγίτσα, αποψίλωση 
στην Μανδηλαρά – 
Διαμαρτύρονται οι 
κάτοικοι

Π ρ ο β λ η μ α τ ι σ μ ό 
προκαλεί η εικόνα 
του πρασίνου σε κρί-
σιμους ελεύθερους 
χώρους στον Δήμο 
Ηρακλείου Αττικής. 
Συγκεκριμένα, όπως 
αποτυπώνεται και 
στις φωτογραφίες, 
στο πάρκο επί της 
οδού Πεύκων μεγά-
λο μέρος του γκαζόν 
έχει ξεραθεί. «Συγ-
χαρητήρια για την 

ανάπλαση της παι-
δικής χαράς επί της 
Πεύκων.... Μέσα σε 
λιγότερο από μήνα 
ξεράθηκε σχεδόν 
όλο το γκαζόν και 
είναι γεμάτη σφήκες, 
αυτό σημαίνει ότι κα-
νείς δεν μπορεί να 
πάει πια», σημειώ-
νει πολίτης σε ομά-
δα της περιοχής στο 
Facebook. 

Αντίστοιχη διαμαρ-
τυρία υπάρχει και 
για την πλατεία στην 
εκκλησία της Πα-
ναγίτσας, όπου ανα-
φέρεται πως μέσα 
σε δύο εβδομάδες 

ξεράθηκε το γκαζόν. 
Οι εικόνες από το ση-
μείο είναι χαρακτη-
ριστικές. 

Τέλος, αρνητικές εντυ-
πώσεις έχουν αφήσει 
οι παρεμβάσεις στην 

πλατεία Μανδηλαρά, 
καθώς αυτή τη στιγμή 
έχει αφαιρεθεί αρκε-
τό πράσινο από την 
πλατεία, η οποία απο-
τελεί έναν σημαντικό 
«πνεύμονα» για την 
περιοχή.

Παράπονα για την 
κατάσταση του πρασίνου

NEA ΦΙΛΑΔΕΛΦΕΙΑ – NEA ΧΑΛΚΗΔΟΝΑ

Σε διαχειριστικό έλεγχο 
για τη θητεία της προη-
γούμενης δημοτικής αρ-
χής προχωρά ο Δήμαρ-
χος Νέας Φιλαδέλφειας 
– Νέας Χαλκηδόνας Γιάν-
νης Τομπούλογλου, όπως 
ανακοίνωσε σε πρόσφα-
τη συνεδρίαση του δημο-
τικού συμβουλίου.

Πρόκειται για μια ανα-
μενόμενη κίνηση καθώς 
ο ίδιος είχε προαναγ-
γείλει αυτή την κίνηση 
για να ελεγχθεί τα πε-
πραγμένα της διοίκησης 
του πρώην Δημάρχου 
Γιάννη Βούρου. Ο έλεγ-
χος θα πραγματοποιηθεί 
από την εταιρεία Grand 
Thornton, σύμφωνα με 
τον κ. Τομπούλογλου.

Παράλληλα ο Δήμαρχος 
ενημέρωσε πως λόγω 
της τοποθέτησης δια-
δραστικών πινάκων στα 
σχολεία από το υπουρ-
γείο Παιδείας, ο Δήμος 

θα χρησιμοποιήσει τη 
ΣΑΤΑ για την ενίσχυση 
της ασφάλειας των σχο-
λικών μονάδων.

Γ. Τομπούλογλου: Θα κάνουμε 
διαχειριστικό έλεγχο
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  Από τις 2 έως τις 13 Σεπτεμβρίου 
θα γίνονται οι εγγραφές στα τμήματα 
άθλησης και γυμναστικής στο κλειστό 
γυμναστήριο της οδού Ν. Καζαντζά-
κη για τους κατοίκους ή τους δημό-
τες του Δήμου Ηρακλείου Αττικής. 
Βεβαίωση κατοικίας (λογαριασμός 
ΔΕΚΟ ή εκκαθαριστικό εφορίας) και 
ιατρική βεβαίωση είναι τα απαραίτητα 
δικαιολογητικά 

  Σε αναβάθμιση των σχολικών διαβά-
σεων προχωρούν σταδιακά ο Δήμος 
Ν. Ιωνίας και η Hellas Direct με το 
πρόγραμμα της Safe Roads Project, 
διευρύνοντας περαιτέρω τη μέχρι 
τώρα συνεργασία τους που περι-
λάμβανε την επισκευή επικίνδυνων 
λακκουβών στο οδικό δίκτυο. Μέχρι 
στιγμής έχουν βαφτεί οι διαβάσεις 
έξω από το 6ο, το 8ο και το 14ο Δημο-
τικά Σχολεία. Παρατηρήσαμε και λίγη 
φούξια στα χρώματα.... 

  Έφτασε να είναι είδηση ότι σε κά-
ποιο Δήμο ποτίζουν, αφού η ξηρασία 
σε συνδυασμό με την αδιαφορία (κά-
ποιων) οδηγούν στην απώλεια πρασί-
νου. Ο Δήμος Λυκόβρυσης – Πεύκης 
λοιπόν ποτίζει καθημερινά, μας το 
γνωστοποιεί και το αναδημοσιεύουμε 
μήπως και συγκινηθούν οι αδιάφοροι 

  Με κινητοποίηση φορέων και σωμα-
τείων διεκδικήθηκε η επαναπρόσλη-
ψη εργαζόμενης σε ζαχαροπλαστείο 
της Νέας Ιωνίας.

Η απόλυση χαρακτηρίστηκε από τους 
διαμαρτυρόμενους ως “μήνυμα σε 
όλους τους εργαζόμενους της επιχεί-
ρησης”, ώστε να μη διαμαρτύρονται για 
ελλείψεις και προβλήματα που υπάρ-
χουν, όπως ενημερώνουν οι διοργα-
νωτές της κινητοποίησης, στην εργασία 
τους. 

  Συνεχίστηκε μέχρι και το τέλος Αυ-
γούστου η δωρεάν πρόσβαση των οι-
κονομικώς ενήμερων μελών στα κο-
λυμβητήρια του Δήμου Λυκόβρυσης 
– Πεύκης. “Αισθανόμαστε απόλυτα 
δικαιωμένοι για την απόφασή μας 
να κρατήσουμε για πρώτη φορά τον 
Αύγουστο ανοιχτές τις πισίνες μας. 
Το πρώτο δεκαήμερο του Αυγούστου 
το κολυμβητήριο της Πεύκης χρησι-
μοποίησαν εκατοντάδες συνδημότες 
μας …” δήλωσε ο Δήμαρχος της πό-
λης Μάριος Ψυχάλης  

  «Το ξήλωμα των παρασιτικών κυ-
κλωμάτων αποτελεί μέγιστη προτε-
ραιότητά μου, από την πρώτη ημέρα 
που ανέλαβα την Περιφέρεια», ανα-
φέρει σε άρθρο του ο Περιφερειάρ-
χης Αττικής Νίκος Χαρδαλιάς,  κάνο-
ντας λόγο για την ανάγκη διαφάνειας 
και λογοδοσίας σε όλες τις υπηρεσί-
ες που τελούν υπό την εποπτεία του. 
Στο πλαίσιο αυτό εντάσσονται μεταξύ 
άλλων οι αποφάσεις του για την πα-

ραπομπή στη Δικαιοσύνη με συγκε-
κριμένο κατηγορητήριο 26 επίορκων 
υπαλλήλων της Διεύθυνσης Μεταφο-
ρών, η μετακίνηση 50 στελεχών με 
ταυτόχρονη αντικατάσταση από νεό-
τερους υπαλλήλους, η πρόσφατη αλ-
λαγή του συνόλου των εργαζομένων 
στις υπηρεσίες υγειονομικού ελέγ-
χου «για να υπερασπιστούμε τους 
πολλούς, έντιμους υπαλλήλους που 
κάνουν με ευσυνειδησία του δουλειά 
τους», αλλά και η προώθηση της δι-
ενέργειας διαχειριστικού ελέγχου 
στην Περιφέρεια και στον ΕΔΣΝΑ, 
προκειμένου  «για γνωρίζουμε τί πα-
ραλάβαμε ως νέα αρχή». 

  Ακόμα πιο φτωχοί βρέθηκαν οι Έλ-
ληνες μετά το πρώτο τρίμηνο του 
2024, σύμφωνα με τα στοιχεία του 
ΟΟΣΑ. Και αυτό γιατί το κατά κεφαλή 
εισόδημα των νοικοκυριών αυξήθη-
κε κατά 0,9% και ο πληθωρισμός σε 
ποσοστό 3%. Όπως αποδεικνύεται η 
πορεία φτωχοποίησης της κοινωνίας 
που ξεκίνησε με το 2010 με τα μνη-
μόνια συνεχίζεται αφού παραμένει  
ενεργός ο μηχανισμός των μνημονί-
ων που την επέφερε. Η Ελλάδα ήταν 
μία από τις 6 χώρες του ΟΟΣΑ όπου το 
διαθέσιμο εισόδημα μειώθηκε. Στις 
32 από αυτές αυξήθηκε! 

Ειδήσεις εν συντομία
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  Εβδομάδα διεθνών συνα-
ντήσεων η προηγούμενη 
στο Δήμο Ηρακλείου. Μετά 
την αντιπροσωπεία από τον 
κυπριακό Δήμο της Ακαν-
θούς, το Δήμο επισκέφθη-
κε αντιπροσωπεία από τον 
κινέζικό Δήμο Jinhua. “Το 
Ηράκλειο ακούγεται, κυριο-
λεκτικά, στην άλλη άκρη της 
γης” δήλωσε – υπερβάλλο-
ντας κάπως – ο Δήμαρχος 
της πόλης Νίκος Μπάμπα-
λος. 

  Μόνο συγχαρητήρια αξίζουν 
στο Δήμο Νίκαιας – Ρέντη, 
που αποφάσισε να χρησιμο-
ποιήσει αθόρυβα πυροτεχνή-
ματα στον εορτασμό του πολι-
ούχου του Αγ. Ιωάννη Ρέντη! 
“Φέτος για πρώτη φορά θα 
χρησιμοποιήσουμε αθόρυβα 
πυροτεχνήματα, προσφέ-
ροντας ένα μοναδικό θέαμα 
που συνδυάζει την παράδο-
ση με τον σεβασμό προς τους 
συνανθρώπους μας, τα ζωα 
και το περιβάλλον..”αναφέρει 
σε δήλωσή του Δήμαρχος Κ. 
Μαραγκάκης.

  11 Σεπτεμβρίου θα πραγμα-
τοποιηθεί ο αγιασμός, ενώ 
στις 12 Σεπτεμβρίου θα ξε-
κινήσουν τα μαθήματα για 
τη σχολική χρονιά 2024-
2025.Το πρώτο κουδούνι 
χτυπά στις 08:15 πμ στην 
Πρωτοβάθμια Εκπαίδευση 

ενώ οι γονείς των παιδιών 
που φοιτούν σε Γυμνάσια και 
Λύκεια θα ενημερωθούν 
στις αρχές Σεπτεμβρίου για 
την ακριβή ώρα του αγια-
σμού στα σχολεία τους. Οι 
εκπαιδευτικοί επιστρέφουν 
νωρίτερα στα σχολεία, από 
τις 2 Σεπτεμβρίου.

  “Ξεκόλλα” ζήτησε από το 
Μάριο Ψυχάλη ο επικεφαλής 
της μείζονος μειοψηφίας στο 
Δήμο Λυκόβρυσης – Πεύ-
κης  Γρηγόρης Λέων. Αιτία η 
συνεχής υπόμνηση που του 
γίνεται από τη σημερινή διοί-
κηση ότι έχει στην παράτα-
ξή του την πλειοψηφία της 
προηγούμενης διοίκησης, 
η οποία “χρεώνεται” πολλά, 
είναι η αλήθεια. “Πράγματι 
κάποιοι ήταν στην προηγού-
μενη διοίκηση, κάποιοι ήταν 
στα δικά σου ψηφοδέλτια και 
κάποιοι δεν ήταν καθόλου σε 
ψηφοδέλτια. Είμαστε λοιπόν 
μια νέα αυτοδιοικητική παρά-
ταξη..Δεν είμαστε εδώ πέρα 
σαν εκπρόσωποι του παρελ-
θόντος” δήλωσε...

  Από τη Δευτέρα 2 Σεπτεμ-
βρίου αρχίζουν οι εγγραφές 
στο Δημοτικό Ωδείο Πεύκης, 
όπως αναφέρει η σχετική 
ανακοίνωση του γραφείου 

τύπου του Δήμου Λυκόβρυ-
σης – Πεύκης. Φέτος, στο 
Ωδείο θα λειτουργήσουν νέα 
τμήματα, ενώ οι εγγραφές 
θα πραγματοποιούνται κα-
θημερινά από τις 17:00 έως 
τις 20:00, στον ανακαινισμένο 

χώρο της Γραμματείας του 
Ωδείου, στην οδό Πλάτωνος 
22 και Βουλγαροκτόνου, στον 
2ο όροφο.

  Ενεργά στο συλλαλητήριο για 
τη Δ.Ε.Θ., που θα πραγματο-
ποιηθεί το Σάββατο 7 Σεπτεμ-
βρίου 2024 στις 6.00 μ.μ., συμ-
μετέχουν οι εργαζόμενοι στους 
Δήμους με την ΠΟΕ-ΟΤΑ να 
καλεί σε προσυγκέντρωση στο 
Άγαλμα Βενιζέλο, με κεντρικό 
αίτημα τις αυξήσεις στους μι-
σθούς. «14 χρόνια τώρα, δεν 

είδαμε καμία αύξηση στον 
μισθό μας, όταν οι περικοπές  
στα χρόνια των μνημονίων 
έφτασαν στο 40%», αναφέρει η 
ομοσπονδία.

Ειδήσεις εν συντομία

Δημοτικά Νέα
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«Είμαστε αφοσιωμένοι στην Το-
πική Αυτοδιοίκηση, είναι τρόπος 
ζωής για εμάς» δήλωσε στο ξε-
κίνημα της συνέντευξης στην 
Έκφραση και τον Βασίλη Καρα-
βάκο ο πρώην Δήμαρχος Αγίας 
Παρασκευής Γιάννης Σταθό-
πουλος.
Στο επίκεντρο της συζήτησης 
τέθηκε αρχικά η παραχώρη-
ση χώρου πρασίνου στην Αγί-
ας Τριάδος για την τοποθέτη-

ση τραπεζοκαθίσματων και τα 
ζητήματα του περιβάλλοντος 
γενικότερα. Έπειτα εστίασε στο 
έργο του νέου Δημαρχείου, για 
το οποίο ακόμα δεν έχει βρεθεί 
λύση ώστε να ξεκινήσει ξανά. 
«Δημιούργησαν μια κρίση χω-
ρίς λόγο», είπε σχετικά με τα θέ-
ματα του πολιτισμού, ενώ ανα-
φέρθηκε ακόμα στα οικονομικά 
και στα ζητήματα της καθημερι-
νότητας. 

«Τα όργανα της Αυτοδιοίκησης 
(ΠΕΔΑ , ΚΕΔΕ ) πρέπει να διεκ-
δικήσουν την απόδοση στους 
Δήμους των χρημάτων που τους 
αναλογούν» υπογράμμισε στη 
συνέντευξή του στην ΕΚΦΡΑΣΗ 
και τον Βασίλη Καραβάκο ο Δή-
μαρχος του Δήμου Λυκόβρυσης 
– Πεύκης Μάριος Ψυχάλης. 
Στο επίκεντρο της συζήτησης τα 

οικονομικά των Δήμων, τα παρά-
λογα επιτόκια του Ταμείου Παρα-
καταθηκών και Δανείων, το τέλος 
ταφής που αυθαίρετα υποχρεώ-
νονται να πληρώνουν οι Δήμοι. Ο 
κ. Ψυχάλης αναφέρθηκε ακόμα 
στις αλλαγές που έχουν γίνει στην 
ανακύκλωση και το όφελος που 
προκύπτει, το θέμα με τις σχολικές 
καθαρίστριες και στα βήματα της 

δημοτικής αρχής μέχρι τώρα. 
«Παραλάβαμε 29 σχολικές κα-
θαρίστριες και θα έχουμε 34», 
είπε και σημείωσε πως έχουν γί-
νει προσλήψεις στους παιδικούς 
σταθμούς, στην καθαριότητα και 
στο διοικητικό. «Συνολικά στο 
επτάμηνο έχουμε 74 νέες θέσεις 
εργασίας, επιπλέον των όσων εί-
χαμε», πρόσθεσε.

ΗΡΑΚΛΕΙΟ
«Δεν έφυγε πολύς κόσμος για μπάνια»
Σφοδρή αντιπαράθεση υπήρ-
ξε στο δημοτικό συμβούλιο του 
Δήμου Ηρακλείου σχετικά με τις 
προτεινόμενες κυκλοφοριακές 
ρυθμίσεις που εισηγήθηκε η 
δημοτική αρχή. Η συζήτηση ξε-
κίνησε με κάτοικο της οδού Ηλέ-
κτρας Αποστόλου, ο οποίος είπε 
χαρακτηριστικά «μας δίνετε και 
τη χαριστική βολή με αυτό που 
κάνετε». 

Στις παραλείψεις της μελέτης και 
της εισήγησης εστίασε ο επικε-
φαλής της μείζονος αντιπολί-
τευσης, Γιώργος Παπαδημητρί-
ου, τονίζοντας πως το εν λόγω 
σχέδιο «δεν έχει καμία λογική», 

ενώ ο πρώην Δήμαρχος, Παντε-
λής Βλασσόπουλος, υποστήριξε 
πως η διοίκηση προσπάθησε να 
ελαχιστοποιήσει τις αντιδράσεις 
των πολιτών ψηφίζοντας το θέμα 
μέσα στο καλοκαίρι. «Κόβετε το 
Άνω Ψαλίδι και την Καναπίτσα 
από την κεντρική πλατεία», ση-
μείωσε ο επικεφαλής της «ΠΝΟΗ 
Συνεργασίας», Κυριάκος Κου-
τρούλης. Την αντίθεσή της με το 
σχέδιο της διοίκησης εξέφρασε 
και η Λαϊκή Συσπείρωση.

«Εγώ δεν έχω βλέπω να έχει 
φύγει κανείς για μπάνια», απά-
ντησε στην αντιπολίτευση ο 
αντιδήμαρχος Τεχνικών Έργων, 

Ηλίας Μπάρμπας, ο οποίος υπε-
ραμύνθηκε της πρότασης της 
δημοτικής αρχής, λέγοντας με-
ταξύ άλλων πως τη μελέτη την 
εκπόνησαν συγκοινωνιολόγοι. Ο 
Δήμαρχος, Νίκος Μπάμπαλος, 
τόνισε ότι έχει γίνει σχετική δια-
βούλευση για τις κυκλοφοριακές 
ρυθμίσεις, καθώς είχαν αναρτη-
θεί στο διαδίκτυο για 20 μέρες, 
ενώ υποστήριξε πως τα αποτε-
λέσματα θα είναι θετικά και όποιο 
λάθος θα διορθωθεί. 

Δείτε όλα τα βίντεο από το δημοτικό 
συμβούλιο του Ηρακλείου σκανάρο-
ντας τον παρακάτω σύνδεσμο QR.

Γ. Σταθόπουλος: 
Είναι τρόπος ζωής για εμάς η 
Τοπική Αυτοδιοίκηση

ΛΥΚΟΒΡΥΣΗ - ΠΕΥΚΗ
Μ. Ψυχάλης στην ΕΚΦΡΑΣΗ: 
Να αντιμετωπιστούν τα σοβαρά προβλήματα  
υποχρηματοδότησης
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Για Brazilian Jiu Jitsu στην Καλογρέζα  
ΝΕΑ ΙΩΝΙΑ 

Το 2011 δημιουργήθηκε η ομά-
δα Faz Força team, η οποία 
έχει καταφέρει και διατηρεί 
πρωταγωνιστικό ρόλο στα αγω-
νιστικά δρώμενα. Δημιουργός 
της είναι ο Κωνσταντίνος Νι-
κολόπουλος και έχει έδρα Faz 
Forca Headquarters στη Νέα 
Ιωνία (Βοσπόρου 139 και Λεω-
φόρος κύμης 19, Άνω Καλογρέ-
ζα, πλησίον ΟΑΚΑ). Παράλληλα 
διατηρεί παραρτήματα στο Γέ-
ρακα με εκπαιδευτή τον Αντώνη 
Κωνσταντίνου, στα Βριλήσσια 
με εκπαιδευτή το Παναγιώτη 
Γεωργούλα και στη Γλυφάδα με 
εκπαιδευτή τον Αλέξη Νικολα-
κόπουλο. 

Ο ίδιος ο Κωνσταντίνος, που 
έχει Μαύρη Ζώνη 3ο stripe στο 
Brazilian Jiu Jitsu (Παγκόσμι-
ος και πανευρωπαικός πρω-
ταθλητής (IBJJF NOGI master 
1), τονίζει πως τo Brazilian jiu 
jitsu, ένα άθλημα που δεν έχει 

νικητές και ηττημένους, «είναι 
πολεμική τέχνη, ένα μαχητικό 
άθλημα και ένα σύστημα αυ-
τοάμυνας το οποίο σχετίζεται 
με την πάλη, ειδικότερα με την 
πάλη εδάφους». 

Πρόκειται για μια πολεμική τέ-
χνη που «δημιουργήθηκε με 
σκοπό ένας μικρόσωμος, αδύ-
ναμος άνθρωπος να μπορέσει 
να αμυνθεί επιτυχώς απέναντι 
σε κάποιον με περισσότερη 
δύναμη χρησιμοποιώντας μο-
χλούς και κατάλληλες τεχνικές, 
με σκοπό την υποταγή- εγκατά-
λειψη του αντιπάλου».

«Όποιος σου πει ότι είναι εύ-
κολο είναι ψεύτης, όποιον και 
να ρωτήσεις αν αξίζει θα σου 
απαντήσει ότι αλλάζει ο τρόπος 
ζωής σου», λέει ο Κωνσταντί-
νος και ξεκαθαρίζει πως δεν 
αποτελούν εμπόδιο «ούτε τα 
κιλά, ούτε η ηλικία ούτε η ευλυ-

γισία ούτε κάτι άλλο. Μόνο θέ-
ληση χρειάζεται. Όλα έρχονται 
μόνα τους αρκεί να σου αρέσει 
αυτό που κάνεις. Το μόνο του 
μειονέκτημα είναι ότι μπορείς 
να εθιστείς δίχως γυρισμό». 

Δημοτικά Νέα
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